
Zápis z jednání Výkonného výboru OSH Semily dne 28.2.2023 
 
Členům VV byly předem zaslány podklady k jednání. 
 
   Program:  
  1)  Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu                br. Vaníček, br. Drešer, br. Houžvička 
  2)  Připomínky a dotazy k zápisu z minulého jednání                                                       
  3)  Schválení navržených vyznamenání                                       ses. Slavíková 
  4)  Zpráva o hospodaření OSH                                                     ses. Slavíková 
  5)  Zasloužilí hasiči                                                                       br. Vejnar 
  6)  Zprávy z odborných rad                                                           vedoucí odborných rad                                 
  7)  Dopis na SH ČMS                                                
  8)  Diskuze 
  9)  Závěr 
 
Jednání zahájila starostka OSH, ses. Kateřina Slavíková.  
VV se sešel v počtu 19 a jednání bylo usnášeníschopné. 
 
 
Bod 1) K navrženému programu nebyly žádné připomínky. Zapisovatelem jednání určen br.       
Vaníček, ověřovateli navržení br. Drešer a br. Houžvička 
 

VV schválil navržený program a i ověřovatele zápisu. 
 
 

 
Bod 2) Zápis z minulého jednání nebyl čten, všichni jej obdrželi přílohou k pozvánce. 
K zápisu z minulého jednání nejsou žádné připomínky. 
              

VV vzal zápis na vědomí 
 

 
Bod 3) Schválení vyznamenání:  
ses. starostka: přednesla návrhy na vyznamenání členů jednotlivých SDH: SDH Čistá u 
Horek, SDH Kruh, SDH Rovensko pod Tr., SDH Karlovice, SDH Pelešany, SDH Poniklá, 
SDH Hnanice Borek pod Tr., SDH Nová Ves nad Pop., SDH Levinská Olešnice 
 
 Všechna vyznamenání byla zkontrolována a všichni mají na vyznamenání nárok. 
 
 

VV schválil všechny navržená vyznamenání 
 
 

Bod 4) Zpráva o hospodaření OSH   
ses. starostka:  
 
 Daňové přiznání a ostatní věci zaslány na finanční úřad  

 
 Hlášení o činnosti posláno 

 



 Peníze – 5Kč/člen za včasné zaplacení členských příspěvků se zatím na okrsky 
nedávalo 
Návrh zvýšit na 10Kč/člen nebo použít na okresní vyznamenání  
 

br. Otmar  - za mě 10Kč/člen a poslat na okrsky 
br. Mlejnek – ano těch 10Kč/člen na okrsky je spravedlivější 
br. Doškář – já taky jsem pro 10Kč/člen na okrsky 
 
Návrh na zvýšení částky z 5Kč na 10Kč za včasné zaplacení příspěvků na okrsky byl 
schválen. 
 
ses. starostka: pro „Plamen“ je zřízena od minulého roku nová disciplína – 60m 
s překážkami 
  
cena překážek nových cca 24.000,-Kč, br. Bachtík sehnal od sponzorů částku cca 14.000,-Kč, 
zbytek bude doplacen z rozpočtu okresu 
 

 zakoupení nových židlí do zasedací místnosti OSH, dle vzoru odsouhlaseno – 22ks 
 revizní rada navrhla vložit peníze na termínový vklad 

 
 

  br. Jiřička: navrhl Moneta banka – má výhodnější úrokovou sazbu 
  ses. starostka: zjistí podmínky jednotlivých bank a finančních ústavů, kde to bude 
nejvýhodnější a na příští schůzi VV se vyhodnotí a rozhodne kam se peníze dají.   
   br. Jiřička: jak to dopadlo s tiskárnou?                       
  ses. starostka: je opravena a funguje, oprava stála cca 1.900,-Kč 
 
 
          VV vzal zprávu o hospodaření OSH ses. starostky na vědomí a schválil navýšení částky  

z 5Kčna 10Kč pro okrsky za včasné zaplacení příspěvků a zakoupení bariéry 
 
 
 

Bod 5) Zasloužilí hasiči                                                                        
br. Vejnar: 
 
 zemřel Arnold Pfeifer – proběhlo rozloučení 
 dále informoval o setkání ZH okresu Semily v Rovensku pod Tr. 14.4. 2023 a 

krajského setkání ZH 12.5.2023 a, že tyto oba termíny platí 
 br. Pochop slaví životní jubileum 75let 
 br. Malík – dostane vyznamenání 

 
ses. starostka: na jednotlivé okrsky cca 5 funkcionářů, zajistí si okrsky sami a do 23.3.2023 
nahlásí jejich počty se jmény na OSH 
ses. starostka: zajistí pozvání pro: br. Netíka, starostku města Rovensko pod. Tr., starostku 
KSH, zástupce HVP, zástupce HZS, 
 
 
 
                                                          VV vzal informace br. Vejnara a ses. starostky na vědomí   



                                         
Bod 6) Informace z OR: 
 
 br. Mlejnek: OORR          

 proběhla inventura 
 jak bylo již řečeno, zjistit nejlepší podmínky pro termínové vklady, úrokové sazby 

atd. 
 
br. Houžvička: OORP 
 vyhodnocení okresního kola „Požární ochrana očima dětí“ proběhne 22.3.2023 

 
br. Nesvadba: OORV  
 příští týden proběhne rada velitelů, na které bude vyhlášen pohár OSH na tento rok, 

bude se řešit doplnění pravidel, Desná vzdala účast – nenašla vhodný termín 
 

 pamatovat na otázku pořadatele okresního kola PS 
 

 
br. Čermák: nastínil změnu pravidel – týká se hlavně přestupů 
 
br. Štěpánek: OORM  
 

 podotkl změnu pravidel 
 školení vedoucích proběhlo v únoru 
 bude se konat krajská rada mládeže – vznesu dotaz, na jakých mašinách se půjde ve 

vyšších kolech 
 

 
Pro připomenutí termíny jednotlivých soutěží: 
 
 

 Plamen 27.5.2023 okresní kolo v Semilech 
 Plamen 3.6.2023 krajské kolo v Liberci 
 Dorost 28.5.2023 okresní kolo v Poniklé 
 Dorost 4.6.2023 krajské kolo v Liberci 
 Okresní kolo branný závod 14.10.2023 v Bukovině u Čisté 
 Krajské kolo branný závod 28.10.2023 v Jablonci 
 60m s překážkami 10.6.2023 v Bozkově 

 
 Pořádání krajské přípravky pro OSH Semily padlo, vzali si je Zákupy 

 
 Branný závod pro přípravky a veřejnost (školy) se zatím dělat nebude  

 
 
 

 

                                                                       VV  vzal přednesené informace z OR na vědomí   
                               
 



 
Bod 7) Dopis na SH ČMS 
 
br. Miksánek: přečetl sepsaný „otevřený dopis“ na SH ČMS – viz příloha č.1 
 
 Znění dopisu odsouhlaseno 

 
 

                                            VV schválil znění „otevřeného dopisu“ a jeho zaslání na SH ČMS 
 
Bod 8) Diskuze                    
       ses. starostka:  

 Jsou mezi námi „hříšníci“, někteří neodevzdali hlášení či nezaplatili příspěvky- budu 
je upomínat 

  
      br. Vejnar: 
 Vyslovil svůj názor – nelíbí se mi vedení kraje KSH ses. Jiřinou Brychcí 

br. Houžvička: 
 Mám podobný názor 

      br. Bachtík: nechat odsouhlasit likvidaci starých židlí 
 VV odsouhlasil – schválil likvidaci starých židlí 

br. Miksánek: 
 Dostal se ke mně dotaz ohledně školení řidičů – referenční školení, bylo konstatováno, 

že by mělo být                                                                                              
  br. Jiřička: 
 Dotaz, jestli posílat „Přehled majetku“ přes DATOVKU nebo přes OSH, prověří ses. 

starostka 
br. Miksánek: 
 Byl jsem na několika VVH a pochvalu si určitě zaslouží SDH Olešnice u Turnova                  

 
  
Bod 9) Závěr 
ses. starostka: poděkovala Všem za účast a ukončila jednání VV 
 
 
 
 
 
 
Zapsal: br. Vaníček Aleš 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Příloha č. 1 

 


